
P R O T O K Ó Ł 
 
z VI Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 16 czerwca 2015 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1010, a zakończono o godz. 1300 . 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100% (zgodnie 
z listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Wojtkowski Mirosław 
8. Czartoszewski Piotr 
9. Dąbrowska Wiesława 

10. Pabich Marek 
11. Paprocki Piotr 
12. Niemyjski Sławomir 
13. Stypułkowski Henryk 
14. Szymoniak Andrzej 
15. Żebrowska Wioleta 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Szepietowa – Pan Robert Lucjan Wyszyński 
2. Zastępca Burmistrza – Pan Michał Gąsowski 
3. Sekretarz Gminy – Pani Elwira Zaręba 
4. Skarbnik Gminy – Pani Anna Wiśniewska 

 
oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Szepietowo na rok 2015. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2015-2018 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2015-2020.  

9. Sprawozdania finansowe Gminy Szepietowo za 2014 rok oraz sprawozdanie 
z wykonania budżetu gminy za 2014 rok:  
1) wystąpienie Burmistrza; 
2) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Szepietowa sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2014 rok; 



3) opinia  Komisji Rewizyjnej; 
4) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia 

opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Szepietowie 
wniosku o udzielenie Burmistrzowi Szepietowa absolutorium za 2014 rok; 

5) dyskusja; 
6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Szepietowo oraz udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Szepietowa.  

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 
11. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Szepietowo. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty za wpis w rejestrze żłobków i klubów 

dziecięcych. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia publicznych 

oddziałów przedszkolnych zorganizowanych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez gminę Szepietowo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 
Nowe Piekuty. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania nieruchomości 
16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniodawczego do spraw wyboru 

ławników 
17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania „Projektu założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 
Szepietowo na lata 2015-2030”. 

18. Odpowiedzi na interpelacje. 
19. Wolne wnioski i zapytania. 
20. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 
Ad.1.  Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 
Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 
na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.  
 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

  

 Przeprowadzono glosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że może ktoś z obecnych miałby pytania do Pana 
Kierownika ZWKiO Pana Mirosława Wysockiego. 
 Kierownik ZWKiO poinformował, że chciałby wyjechać na obiekt w Brykach i jeśli ktoś 
z obecnych miałby w tej chwili pytania to bardzo proszę, postara się udzielić odpowiedzi, 
gdyż nie będzie mógł być na całej sesji. 

- Sołtys wsi Plewki Pan Włostowski Jerzy stwierdził, że „pytania to są takie, że woda 
była brudna i trzeba coś zrobić z nią, powinno być jakieś odszkodowanie za to, bo 
brudy pić. Pan kierownik niech się nie chwali, bo brudy były i są.” 

- Kierownik ZWKiO – „Panie sołtysie ja się nie chwalę w ogóle niczym tutaj. W tej chwili 
wpłynęły wnioski o wypłatę odszkodowań. Jest to rozpatrywane. Staramy się to 
ustalić. Na dzień dzisiejszy, od dnia 12 czerwca płynie woda uzdatniana i sądzę, że 
jakość tej wody się poprawiła. W najbliższym czasie jak tylko będą techniczne 
możliwości przepłukany sieć.” 



- Jerzy Włostowski – „ale niestety Pan twierdzi, że jest dobra woda, ale my poimy 
zwierzęta i woda jest czerwona i to już kilka dni. Takie jest moje zdanie, ale też i 
sąsiadów, tylko takie jest zdanie, że nie mieliście na to wpływu.”  

- Kierownik stwierdził, że „nie mieliśmy wpływu, bo trwa modernizacja stacji i woda 
podawana była nieuzdatniona. W tej chwili, czyli od 12 czerwca została już podana 
woda uzdatniona.” 

- Jerzy Włostowski stwierdził, że nie był na tym spotkaniu z wykonawcą, „ale te osoby 
co byli na tym spotkaniu to powiedzieli, że to śmiechy są a nie podejście do sprawy”. 

- Kierownik ZWKiO stwierdził, że „w tej chwili staramy się zaspokoić te roszczenia na 
ile nas będzie stać, damy odpowiedź na te wnioski i jaka będzie wysokość tej 
rekompensaty”.  

 

Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady 
Pani Danuta Pawłowska. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informację o protokole z poprzedniej sesji przyjęto 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4. Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5. Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński zapoznał z informacją o pracy w 
okresie między sesjami. Ponadto Burmistrz poinformował, że wystąpił do firmy Energa 
Ostrołęka z zapytaniem dotyczącym dalszych losów zakładu po byłym EMG i akurat wczoraj 
przyszła odpowiedź. Burmistrz odczytał odpowiedź. 

(pismo dołączone do protokołu) 
 Ponadto Burmistrz stwierdził, że: „ja ich pytałem o dalsze losy o funkcjonowanie o te 
miejsca pracy to oni odpowiedzieli tak jak odpowiedzieli. Jedynie faktem jest to, że 
właścicielem całego tego majątku zakładu jest spółka ENERGA s. a. z Ostrołęki, czyli z nimi 
musimy utrzymywać kontakt i czekać na to co oni mają zamiar z tym zakładem robić. Z tego 
co się dowiedzieliśmy to jest instalowana jakaś taka instalacja zbiogazowywania odpadów 
rolniczych, ale nie jest to jeszcze skończone. Tak więc odpowiedź firmy ENERGA nic nam 
nie wyjaśnia.” 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznała 
Wiceprzewodniczącą Rady Pani Danuta Pawłowska. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Z propozycją zmian w budżecie gminy na 2015 r. zapoznała Skarbnik Gminy Pani 
Anna Wiśniewska. 



Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2015 r. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr VI/29/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.8. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Szepietowo na lata 2015-2018 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2015-2020 wystąpiła Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr VI/30/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.9. 1) Ze sprawozdaniem finansowym gminy Szepietowo za rok 2014 wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2014 rok  zapoznała Skarbnik Gminy Pani 
Anna Wiśniewska. 

(sprawozdania dołączone do protokołu) 
 

2) Wiceprzewodnicząca Rady Pani Danuta Pawłowska zapoznała z uchwałą Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 25 marca 2015 r. w 
sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Szepietowa sprawozdaniu z 
wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

(uchwała RIO dołączona do protokołu) 
 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Andrzej Szymoniak zapoznał z opinią 
Komisji Rewizyjnej dotyczącą wykonania budżetu gminy za 2014 r.  

(opinia dołączona do protokołu) 
 

4) Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z wnioskiem Komisji Rewizyjnej 
w sprawie udzielania absolutorium Burmistrzowi Szepietowa oraz uchwałą Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 10 kwietnia 2015 r. w sprawie 
wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Szepietowie 
wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2014 rok. 

(wniosek oraz uchwała RIO dołączone do protokołu) 
 

5) Dyskusji nie było. 
 

6) Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Szepietowo 
oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szepietowa. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

  

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych, w głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 



 

Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu jawnym uchwała w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 
Szepietowo oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szepietowa została podjęta 
jednogłośnie  

(uchwała Nr VI/31/15 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie złożył 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Pan Tomasz Paduch.  
(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

 

Ponadto Dyrektor zaprosił wszystkich na VIII Regionalny Przegląd Orkiestr Dętych, 
który odbędzie się dnia 21 czerwca 2015 r. o godz. 1300,  na placu przy GOK, a o godz. 1330 
odbędzie się przemarsz ulicami Szepietowa. Organizatorami przeglądu są: Gminny Ośrodek 
Kultury w Szepietowie, Ochotnicza Straż Pożarna w Szepietowie oraz Starostwo Powiatowe 
w Wysokiem Mazowieckiem. Będziemy mieli okazję posłuchać i obejrzeć występy: 

 Młodzieżowej Orkiestry Dętej Gminnego Ośrodka Kultury w Czyżewie z Mażoretkami 
"Emko" 

 Młodzieżowej Orkiestry Dętej w Jasionówce z Mażoretkami "Takt" 
 Młodzieżowej Orkiestry Dętej w Wasilkowie z Mażoretkami "Stars" 
 Miejskiej Młodzieżowej Orkiestry Dętej w Zambrowie z Mażoretkami "Enigma" 
 Mażoretek "Elite Mass" z Wysokiego Mazowieckiego 
 Mażoretek "Vivat" z Szepietowa 
 Młodzieżowej Orkiestry Dętej Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie 

 

Ponadto w dniu 21 czerwca br. o godz.1500 na Stadionie Miejskim w Szepietowie 
odbędzie się Festyn Rodzinny pn. „Zdrowy styl życia bez nałogów” organizatorami którego 
są Publiczne Gimnazjum w Szepietowie, Gminny Ośrodek Kultury w Szepietowie i Klub 
Sportowy „Sparta 1951” 
Dyskusji nie było. 
 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 

Ad.11. Zasoby pomocy społecznej przedstawiła Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Szepietowie Pani Wanda Bogucka.  

(ocena zasobów dołączona do protokołu) 
Dyskusji nie było. 
 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o zasobach pomocy społecznej 
została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad.12. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty za wpis w rejestrze 
żłobków i klubów dziecięcych wystąpiła Sekretarz Gminy Pani Elwira Zaręba, która 
poinformowała, że „od dnia wejścia w życie ustawy, tj. od 4 lutego 2011 r. o opiece nad 
dziećmi w wieku do lat 3 do chwili obecnej w Urzędzie Miejskim w Szepietowie nie 
odnotowano faktu złożenia wniosku o wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 
Specyfika terenu o charakterze rolniczym, rodziny wielopokoleniowe zamieszkujące razem 
sprawiają, że brak jest zainteresowania na terenie gminy Szepietowo prowadzenie usługi w 
zakresie opieki nad dziećmi do lat 3, w formie żłobków i klubów dziecięcych. Z uwagi na to, 
że żaden podmiot nie zamierzał prowadzić na terenie gminy Szepietowo żłobka albo klubu 
dziecięcego nie przedłożono Radzie Miejskiej projektu uchwały w sprawie wysokości opłaty 



za wpis w rejestrze żłobków i klubów dziecięcych. Brak uchwały może w przyszłości 
spowodować zatrzymanie i wydłużenie procedury rejestracji tworzonej jednostki. Ponadto 
przyczyną przedłożenia takiego projektu jest fakt iż w dniach 14-18 maja 2015 r. pracownik 
Wydziału Nadzoru i Kontroli Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku 
przeprowadził w naszym Urzędzie kontrolę i jak wynika z wystąpienia pokontrolnego 
wykonywanie zadań w kontrolowanym obszarze ocenia się pozytywnie z 
nieprawidłowościami. Jako nieprawidłowość należy uznać brak wystąpienia do Rady 
Miejskiej o podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłaty za wpis w rejestrze żłobków i 
klubów dziecięcych. Stąd też stosownie do tego artykułu 33 ust. 2 przedkładam Państwu  
projekt uchwały.”  
Pani Sekretarz zapoznała z projektem uchwały.  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

   

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych, w głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  
(uchwała Nr VI/32/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.13. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 
publicznych oddziałów przedszkolnych zorganizowanych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez gminę Szepietowo wystąpił Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski, 
który poinformował, że sprawa ta była procedowana na komisjach. „Nowa ustawa, nowe 
rozporządzenie w sprawie nauczania przedszkolnego nakłada na nas obowiązek 
zapewnienia miejsca dzieciom, oddziałom przedszkolnym już od wieku 4 lat, ale ten 
obowiązek jest w wymiarze 5 godzin, co na pewno nie zadowoli rodziców. W związku z tym, 
ustawodawca postanowił dać taką możliwość i nauczanie poza tymi 5 godzinami ramowego 
programu można prowadzić ale odpłatnie. Maksymalna wysokość tej odpłaty wynosi 1 zł i 
taką wysokość odpłaty proponujemy tutaj radzie”. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr VI/33/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.14.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Gminą Nowe Piekuty Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski, który 
poinformował, że „pierwotnie mieliśmy w planie podjąć uchwałę o obwodach szkolnych. 
Natomiast w ostatniej chwili wpłynął do nas wniosek z Urzędu Gminy w Nowych Piekutach, 
Pan Wójt zwrócił się do nas o przekazanie obowiązku szkolnego mieszkańców wsi: Jabłoń 
Samsony, Jabłoń Kikolskie, Szymbory Jakubowięta, Szymbory Andrzejowięta, Szymbory 
Włodki, są to miejscowości, których dzieci już od dawna chodzą do szkoły w Jabłoni 
Kościelnej i wniosek Pana Wójta dąży do tego żeby uregulować to prawnie, tak jak to 
rzeczywiście jest. W związku z powyższym musieliśmy się na chwile wycofać z uchwalenia 
sieci szkół, a przejść do wyrażenia zgody na zwarcie porozumienia z gminą Nowe Piekuty i 
dlatego też po konsultacjach z radą ten stan faktyczny usankcjonujemy i taka jest intencja tej 
uchwały”. 
Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 



Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr VI/34/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.15. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie nabycia prawa użytkowania 
nieruchomości wystąpił Burmistrz Szepietowa, który wyjaśnił, że „ta uchwała dotycząca 
nabycia ruchomości była procedowana na poprzedniej sesji i chodziło o nabycie użytkowania 
wieczystego nieruchomości. Mieliśmy nabyć od kolei prawo użytkowania wieczystego 
niezabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, położonej w obrębie 
Średnica Maćkowięta, oznaczonej numerem geodezyjnym 56/5 o pow. 0.0582 ha, ponieważ 
ta działka jest nam potrzebna aby odprowadzić wodę z drogi, która tam przebiega. Po 
podjęciu tej uchwały kolej dopatrzyła się, że w obrębie tej działki ma tam jakiś kabel, jakieś 
urządzenie teletechniczne i nie chce nam tego przekazać bez żadnych ograniczeń. Chce 
przekazać ograniczone prawo polegające na tym, że udostępnimy tą nieruchomość w celu 
wykonania prac związanych z eksploatacją, konserwacją, usuwaniem awarii, modernizacją 
lub przebudową znajdującej się na niej linii teletechnicznej będącej własnością Spółki PKP. 
To w zasadzie nic nie zmienia, oni sobie rezerwują prawo do tego aby mieć możliwość 
wejścia na tą działkę i poprawiania tych swoich urządzeń w przypadku awarii, Stąd też 
straciłaby moc ta uchwała z poprzedniej sesji z dnia 29 kwietnia 2015 r. a w to miejsce 
byłaby podjęta ta uchwała z ograniczonym prawem użytkowania.  
Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 (uchwała Nr VI/35/15 dołączona do protokołu) 

 

Ad.16.  Z tematem dotyczącym powołania zespołu opiniodawczego do spraw wyboru 
ławników zapoznała Ewa Bartłomiejczuk – pracownik Urzędu Miejskiego, która 
poinformowała, że Prezes Sądu Okręgowego w Łomży podał do wiadomości Rady, że do 
rozpoznawania spraw cywilnych, karnych, rodzinnych i nieletnich niezbędne jest wybranie 2 
ławników na kadencję 2016-2019 dla potrzeb Sądu Rejonowego w Wysokiem 
Mazowieckiem. Termin zgłaszania kandydatów upływa 30 czerwca 2015 r. Kandydatów na 
ławników, radom gmin, mogą zgłaszać prezesi sądów, stowarzyszenia, inne organizacje 
społeczne i zawodowe zarejestrowane na podstawie przepisów prawa z wyłączeniem partii 
politycznych oraz co najmniej 50 obywateli mających czynne prawo wyborcze, 
zamieszkujących stale na terenie gminy. Informacja dotycząca wyboru ławników oraz druki 
dokumentów są zamieszczone na naszej stronie internetowej gminy - BIP oraz wszelkich 
informacji na temat wyborów można uzyskać w Urzędzie Miejskim w Szepietowie, pokój Nr 
14 lub telefonicznie. Rada powinna dokonać wyboru ławników najpóźniej w miesiącu 
październiku. W celu dokonania wyboru ławników powoływany jest zespół opiniodawczy, 
którego zadaniem jest opracowanie i przedstawienie Radzie Miejskiej opinii o kandydatach 
na ławników. 
Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 



Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 (uchwała Nr VI/36/15 dołączona do protokołu) 
 

Ad.17. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania „Projektu 
założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 
Szepietowo na lata 2015-2030” wystąpił Burmistrz, który poinformował, że „nasza gmina 
opracowuje, a właściwie już opracowała plan gospodarki niskoemisyjnej to jest ten dokument 
do którego były wypełniane ankiety we wszystkich miejscowościach. To było w marcu i 
kwietniu i otrzymaliście Państwo takie ankiety i zbierano informacje dotyczące źródeł 
zaopatrzenia w energię, planów inwestycyjnych i ten dokument zgodnie z umową miał być 
opracowany do 15 czerwca. Wczoraj była u nas ta firma, ten dokument jest już opracowany, 
nanieśliśmy tam drobne poprawki w tym dokumencie, firma ma je uwzględnić. Jutro, bądź 
pojutrze ma być dostarczony i będzie wyłożony do publicznego wglądu i konsultacji, tak więc 
zapraszamy żeby zapoznawać się z tymi planem. Tam w tym dokumencie wpisane są 
inwestycje, które są planowane w ramach tej gospodarki niskoemisyjnej. Mając te wszystkie 
ankiety i zebrane informacje dotyczące sytuacji energetycznej na ternie naszej gminy firma 
zaproponowała, że w ramach współpracy może nam opracować również „Projekt założeń do 
planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Szepietowo na 
lata 2015-2030”. Jest to dokument, który podobnie jak plan gospodarki niskoemisyjnej gmina 
powinna posiadać jeśli będzie się ubiegała o jakiś środki związane z modernizacją źródeł 
ciepła, ewentualnie budową gazociągu, czy tego typu instalacji. Uznaliśmy, że taki plan 
opracujemy. Dlatego żeby w ogóle przystąpić do opracowania tego planu to musi być 
uchwala rady, że rada wyraża zgodę na to żebyśmy do tego opracowania mogli przystąpić. 
Jeśli chodzi o powód, dlaczego chcemy to zrobić to głównie z przyczyn finansowych, 
ponieważ ta firma zobowiązała się, że w ramach współpracy zrobi to po minimalnych 
kosztach, tak więc wydaje się, że ten dokument powinniśmy opracować, bo cały czas przy 
wszystkich tych źródłach unijnych pytają o dokumenty strategiczne, czyli o plan gospodarki 
niskoemisyjnej, strategię rozwoju gminy, planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe. I to musimy mieć, bo tak naprawdę w każdej chwili ubiegając się o jakieś 
środki zewnętrzne ktoś może zapytać, czy taki dokument posiadamy. Dokumenty te cały 
czas podlegają modyfikacji, raz do roku firma opracowująca nawet ten plan gospodarki 
niskoemisyjnej  przyjeżdża sprawdza jaki jest postęp prac w ramach tego planu i nanosi się 
korekty. Tak samo będzie z tym planem zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 
gazowe. Stąd też wniosek i prośba do rady żeby rada pozwoliła nam na przystąpienie do 
opracowania takiego planu. 
Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 

  Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr VI/37/15 dołączona do protokołu) 
 

Ad.18.  Odpowiedzi na interpelacje. W tym punkcie zabrał glos Burmistrz, który stwierdził, że 
na jednej z sesji  Radny Henryk Stypułkowski, pytał, czy nie byłoby możliwości obniżenia 
kosztów opieki nad zwierzętami bezdomnymi, które jest zadaniem własnym gminy i 
ponosimy z tego tytułu tak jak Państwo wiecie, w budżecie zarezerwowane 560.000 zł. Czyli 
każdy pies, który gdzieś się błąka, a zostanie zgłoszony do gminy, my musimy zgłosić do 
schroniska, przyjeżdżają z tego schroniska odławiają tego psa i opiekują się nim. W jaki 
sposób się opiekują to różne są opinie, nie zawsze takie, że się opiekują w sposób właściwy. 
W każdym bądź razie koszt takiego jednego odłowienia to jest w granicach 1000-900 



złotych. Ostatnio była faktura, że gdzieś na przystanku w Wylinach, czy Chorążycach ktoś 
zostawił siedem szczeniaków, takich dużych. Zostało to zgłoszone do gminy, no i 
zapłaciliśmy za jednorazowy odbiór tych psów 13.000 zł. Także są to pieniądze nie małe, my 
tu walczymy o każdą złotówkę, a tu idą takie środki, ale nie mamy wyjścia został na nas 
nałożony taki obowiązek ustawą. W tej chwili żaden myśliwy, żaden weterynarz się tym 
psem nie zaopiekuje. Stąd też temat obniżenia tych kosztów, był taki sygnał od Pana 
radnego, że w Ciechanowcu jest takie stowarzyszenie, które zajmuje się wyszukiwaniem 
właścicieli dla bezdomnych psów. Rozmawiałem z Burmistrzem Ciechanowca i ono działa w 
ten sposób: (tam okazało się, że stowarzyszenie jest właściwie z Siemiatycz, a w 
Ciechanowcu jest oddział) gmina zakupiła dla tego stowarzyszenie dwie klatki i to 
stowarzyszenie w ramach opieki nad tymi zwierzętami odławia te psy i ogłasza je w 
Internecie, szuka opiekunów dla tych bezdomnych zwierząt na terenie całej Polski. Szukają 
kto by te zwierzęta adoptował. Jeśli psy są zdrowe, bez jakichś tam wyraźnych chorób to 
najczęściej udaje się im znaleźć tych opiekunów. Okazało się, że z tym stowarzyszeniem 
współpracuje nasz Pani Maciąg, ponieważ ona dla nich leczy te zwierzęta. Będziemy 
próbowali jakoś się z tym stowarzyszeniem dogadać, żeby może oni przyjęli tą opiekę nad 
tymi zwierzętami, no bo myślę, że taniej by było podpisać jakąś stałą umowę z Panią 
Maciąg, żeby ona się zajmowała odławianiem, bo koszty jakie ponosimy z tego oddawania 
zwierząt do schroniska są naprawdę bardzo duże. Tak jak mówiłem jedna faktura za 13 
sztuk, chociaż tak jak Pani Skarbnik mówiła to pierwszy raz się to zdążyło, że taka duża. 
Rozmawiałem z Panem Jabłońskim, zostały te psy po prostu wyrzucone i już nie były ślepe 
więc trzeba było się nimi zaopiekować i stąd szukamy możliwości obniżenia tych kosztów. 
 

Ad.19.  Wolne wnioski. W tym punkcie zabrali głos: 

- Radny Marian Dąbrowski stwierdził, że „w Szepietowie grasuje szajka złodziei i policja z 
tym nic nie robi. W biały dzień chodzą po podwórkach. Z tego co wiem to u Żochowskiego 
obok mnie, w TRAKT przewody zginęły w ubiegłą niedzielę, w gospodarce komunalnej 
akumulatory. Z tego się nic nie robi .. .” 

- Burmistrz poinformował, że tych co okradali gospodarkę komunalna to policja już złapała. 

- Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak poruszył temat dotyczący psów, „rozumiem, że to 
porozumienie z Panią Maciąg zmierza do tego żeby zerwać umowę ze schroniskiem z 
Pisza.” 

- Burmistrz stwierdził, że „zerwać całkiem to chyba nie możemy, bo zwierzę będzie jakieś 
chore i nikt go nie przyjmie, to my musimy przekazać do tego schroniska. Dobrze byłoby 
aby jak najmniej tych psów przekazywać, żeby większość trafiała do tych adopcji.” 

- Sołtys wsi Wyliny Ruś Pani Danuta Wojszkun stwierdziła, a nie taniej byłoby coś 
zorganizować na ternie gminy, bo jak umowę się podpisuje z Panią Maciąg to można 
pomyśleć aby coś zorganizować u nas i to by były najniższe koszty.” 

- Burmistrz wyjaśnił, że „jeśli my takiego psa przejmiemy to musimy się nim opiekować do 
końca życia, bo nic nie można z nim zrobić i muszą one przebywać w tych schroniskach.” 

- Sołtys wsi Wyliny Ruś Pani Danuta Wojszkun stwierdziła: „Szanowna rado ja jestem tylko 
po zawodówce, ale jak słyszę tutaj i widzę te podnoszenie rąk to normalnie śmiechu 
warte, tak łatwo podnosicie ręce na wszystko, mówicie że wydajecie na pijaków, na psy 
bezdomne, a co ze starymi ludźmi, czy myślał ktoś o tym naprawdę. Ostatnio u nas we 
wsi 98 lat kobieta, z opieki pani przyjechała i szukała po wsi żeby jakaś kobieta się nią 
zajmowała, bo już ona wiadomo już demencja starcza. Ta kobieta do dziś nie dostała nic, 
tylko jakieś podziękowanie. To tak się załatwia sprawy. Na psy wydaje się tyle, na 
pijaków, bo gdzieś tam śpią. Zamiast zatrudniać ludzi którzy sprzątają ulice, zatrudnić tych 
pijaków, niech zarobi taki każdą złotówkę, może wreszcie nauczą się żyć.” 

- Sołtys Szepietowa Pan Andrzej Pietrzak – „odnośnie psów i tego schroniska. Ja z nimi 
miałem kontakt i mam wiele uwag co do ich działalności. Dla nich najlepszym wyjściem 
byłoby żebym ja takiego bezpańskiego pieska przygarnął, zadzwonił do nich i oni przyjadą 
i odbiorą. Kiedyś ściągnąłem ich, bo taki był pies, który zagrażał… . Ja ich ściągnąłem i 
oni przyjechali. Szukaliśmy tego psa i oni stwierdzili, że jak on pojawi się, to żebym go 
wziął do domu a oni przyjadą. To takie podejście ich.” 



- Zastępca Burmistrza poinformował, że z tego co się orientuje to do tego odłowienia 
zgłosiła się tylko jedna firma. 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że: „mam pytanie do Pana Burmistrza, myślę, że 
będzie znal sprawę, interesuje mnie na jakim etapie jest wyłonienie wykonawcy remontu, 
modernizacji drogi krajowej przez Szepietowo, czyli ulicy Mazowieckiej i Głównej, czy 
został już wyłoniony wykonawca, ewentualnie kiedy ruszy praca?” 

- Burmistrz poinformował, że „tak jak mówiliśmy na wcześniejszych sesjach ustaliliśmy z 
Zarządem Dróg Krajowych i Autostrad, że w tym roku oni przeprowadzą modernizację 
chodników i trawników w obrębie Szepietowa, czyli z ulicy Mazowieckiej i Głównej to jest 
ponad 2 km, czyli wszystkie chodniki, które nie były do tej pory wymienione te ze starych 
płyt wymienione na nowe i zmodernizują trawniki. Przetarg został ogłoszony, składanie 
ofert do Zambrowa do oddziału GDDiA było do 2 czerwca. Jeszcze w tej chwili na stronie 
internetowej dyrekcji nie ma tego wykonawcy ogłoszonego, z tym, że oni teraz są na 
etapie weryfikacji ofert. Dzwoniłem, jest kilka złożonych ofert i przeglądają te oferty i 
wybierają wykonawcę. Obiecali, że postarają się rozpocząć prace jeszcze w czerwcu, 
czyli pod koniec czerwca powinny się prace rozpocząć. Tak więc w ramach tej 
modernizacji ma być oznakowanie tego przejścia przy gminie, takie specjalne, bo to jest 
niebezpieczne miejsce i główne przejście, którym przechodzą dzieci. Obiecał też dyrektor, 
że w ramach tej modernizacji przebudują ten skręt naprzeciw Pana Mariana 
Dąbrowskiego, przy ośrodku zdrowia. Zgodnie z procedurami jak oni mówią to powinno to 
trwać dwa lata, bo to jest przebudowa skrzyżowania, ale jeśli oni to potraktują jako w 
ramach remontu chodnika, przesuną to o pół metra, to zrobią to w ramach tych prac. 
Ponadto wyrazili też zgodę telefonicznie, przy ulicy Krótkiej jak jest ten remont to co 
robimy w ramach Schetynówki, żeby nie zostawiać tych tradycyjnych dwóch metrów, co 
zawsze było u nas robione, żeby nie łączyć z drogą krajową - to dyrektor przekonał 
Dyrekcję w Białymstoku, że to jest bez sensy, czyli pozwolą żeby połączyć asfaltem z 
drogą krajową, żeby nie zostawiać tych dziur. Ustną mamy zgodę… . No bo co z tego 
asfaltu jakby przejeżdżano przez kawałek błota i te błoto wywożono na drogę krajową i 
jakoś to zrozumieli. Jedynie zastanawiamy się, czy w tym roku wylewać ten asfalt, bo jak 
oni zaczną te chodniki rozbierać, żeby nam nie uszkodzili, to może troszeczkę 
doprowadzić do tego pasa i poczekamy na te chodniki, no bo szkoda żeby zrobione 
świeżo było jakoś tam popsute. I taka jeszcze informacja i prośba do Państwa radnych i 
sołtysów żebyście na takich rozmowach z mieszkańcami swoimi przekazali taką 
informację, że gmina przygotowuje się żeby złożyć wniosek taki duży, zbiorczy na 
instalację kolektorów słonecznych, ewentualnie ogniw fotowoltaicznych na mieszkańców 
gminy. W sąsiednich gminach tak jak Państwo wiecie takie wnioski były składane, one są 
o tyle lepsze od wniosków indywidualnych, że jest wyższy poziom dofinansowania. Jeśli 
ktoś składa indywidualnie to dofinansowanie wynosi 40%, a jeśli jest składany jeden 
wniosek taki gminny to jest o wiele wyższy procent, to może być nawet do 85%. Brańsk 
takie wnioski składał. Tym razem z PROW-u większość tych wniosków będzie miało 
dofinansowanie 63%, być może, że to będzie 63%, ale na pewno więcej niż 40%. I w tej 
chwili gdyby ktoś był zainteresowany zakładaniem takiej instalacji to prosilibyśmy abyście 
Państwo zapisywali, albo wysyłali do gminy na sekretariat, tam Pani magister zbiera 
chętnych Ponieważ nabór tych wniosków będzie prawdopodobnie pod koniec roku, ale 
żeby złożyć taki wniosek to musimy wiedzieć, czy byliby chętni, ilu tych chętnych, jaki 
rodzaj instalacji, czy ta fotowoltaika do produkcji prądu, czy te panele słoneczne na ciepłą 
wodę. No bo wydaje się, że warto spróbować, sąsiednie gminy to robiły i ludzie są 
zadowoleni. To byłoby załatwiane przez gminę w ramach środków z Planu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich, unijnych, gmina by użyczała na pięć lat instalację każdemu 
użytkownikowi i po 5 latach przechodzi na własność, czyli to jest tak: robi gmina na 
państwa dachach prywatnych, no bo taka jest procedura. Koszt takiej instalacji w 
granicach 14.000 zł, w zależności ile osób mieszka w domu. Jeśli to by było 
dofinansowanie tych 80% to byłoby około 2-3 tysięcy, czyli ten udział własny trzeba 
pokryć... . Ponadto bardzo ciekawe są te źródła fotowoltaiczne, od 1 stycznia wchodzi 
nowa ustawa o energetyce prosumenckiej. Według założeń tej ustawy osoby, które mają 



założone te ogniwa fotowoltaiczne będą miały założone takie liczniki działające 
dwukierunkowo, czyli jak w okresie letnim ogniwa fotowoltaiczne produkują to 
wprowadzają to do sieci i zakład energetyczny za ten prąd nam zapłaci, a w okresie 
zimowym kiedy my pobieramy prąd z sieci no to my płacimy za prąd zakładowi 
energetycznemu i rozliczenie tego jest w okresie półrocznym. Ten licznik to jak my 
bierzemy to się kręci w jedną stronę, a jak oddajemy prąd to się cofa i w okresie 
półrocznym jest to rozliczane. Tylko jest to do instalacji małych do 10 KW. Tak jest w 
ustawie. Nie wiem jak zareaguje na to zakład energetyczny. Wątpliwa jest ta sprawa, czy 
oni zgodzą się z tym aby się można w ten sposób podłączać, ale ustawa tak mówi, że 
powinni się z tym zgodzić. Jeśli by ta ustawa od stycznia wchodziła w życie, to może 
warto pomyśleć o tych ogniwach fotowoltaicznych. To jest trochę droższe, ale przy dużym 
dofinansowaniu, bo te duże projekty dotyczące kolektorów słonecznych dużo gmin już 
robiło, a dużych instalacjo fotowoltaicznych nikt nie robił, to bylibyśmy pierwsi.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że: „chciałbym Pani sołtys odpowiedzieć, nie 
bardzo rozumkiem zasadność podkreślenia Pani wyksztalcenia, to nie wiem o co tu 
chodziło. Po drugie - to wygląda tak, że my głosujemy, ale chcę żeby Pani wiedziała, że to 
tak nie jest tylko podniesienie głupio rąk, bo my wszystko mamy przedyskutowane. 
Jednego dnia w tamtym tygodniu to prawie do godziny 17-ej bazowaliśmy nad tymi 
tematami, a ostatnio prawie do godziny 15-ej. Tak że jak Pani sobie życzy to zapraszamy 
tu na nasze komisje i wtedy będzie Pani uczestniczyła z nami w tym ciągu, jak to burzliwie 
przebiega. To tylko teraz wygląda pięknie, bo jak to by wyglądało jakbyśmy teraz kłócili 
się, bo na różne tematy rozmawiamy.” 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że „Pani radna ma rację, bo ta sesja, która teraz trwa to 
już trzy godziny, a tematy które tutaj były na początku obrad, to byśmy tutaj siedzieli do 
godz. 18-ej. Naprawdę my szanujemy czas Państwa, bardzo się cieszymy, że Państwo 
chcecie tu przyjeżdżać do nas i uczestniczyć w tej sesji. Tak jak Pani radna Sosnowska 
zwróciła uwagę to nie jest tak, że na komisjach każdy podnosi rękę.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdził, że „każdy punkt jest omówiony punkt po punkcie, są 
pytania, odpowiedzi, są kłótnie.” 

- Sołtys wsi Wyliny Ruś Pani Danuta Wojszkun stwierdziła, że „chodziło mi o jakieś 
nowości, wymyślać coś, nie wiem”. 

- Radna Renata Sosnowska – „to szkoda, że Pani na Burmistrza nie startowała, to wtedy 
by Pani wymyślała”. 

- Radny Jabłoński Ryszard stwierdził: „uściślę problem poruszony przez Panią - nie jest on 
odosobniony. Wielu z Państwa na pewno chciałoby uczestniczyć w spotkaniach dlatego 
informuję, bo znam temat skądinąd, jest możliwość uczestniczenia wszystkich 
mieszkańców Szepietowa, tak w posiedzeniach w komisji rady, wszystkich komisji, a 
obecnie w tej kadencji są trzy komisje, mają prawo uczestniczenia. I proszę tutaj – 
wnoszę o zamieszczenie informacji na stronie urzędu gminy o posiedzeniach 
poszczególnych komisji.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „ale my nie wiemy, bo te komisje planujemy tak 
spontanicznie, nie mamy żadnego harmonogramu tych komisji.” 

- Radny Jabłoński Ryszard stwierdził, że „nawet trzy dni, z dnia na dzień można to ogłosić, 
można te informacje umieścić i kogo to interesuje będzie mógł uczestniczyć. Myślę, że 
Pan Przewodniczący to potwierdzi, to co ja mówię”. 

- Radny Piotr Paprocki stwierdził, że „w związku z tym, że Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad ma podjąć temat w Szepietowie, to warto byłoby się zainteresować 
parkingiem naprzeciw sklepu Lewiatan, bo myślę, że to już jest śmieszne że stoją te kołki. 
One stoją, są wyjmowane. Ludzie się z tego śmieją. A drugi temat to jest ulica 
jednokierunkowa, która biegnie od dworca PKP. Jak przypominam ona była zawsze 
dwukierunkowa i nie wiem jakie były przesłanki, że ona się stała ulicą jednokierunkową, a 
dalej jest ulicą dwukierunkową. Tak więc myślę, że tym tematem warto byłoby się zająć, 
zwłaszcza, że jeśli ten stan rzeczy się utrwali to w przyszłości GDDKiA będzie nie skłonna 
żeby ten stan odwrócić. Myślę więc że teraz jest dobry ten czas żeby tym się zająć”. 



- Burmistrz wyjaśnił, że „jeśli chodzi o ulicę jednokierunkową, to było to w poprzedniej 
kadencji. Przyczyną było bezpieczeństwo, ze względu na to, że tam jest sklep i z drogiej 
strony fryzjer. Bardzo dużo samochodów stoi i jest tam wąsko, stąd też chyba była taka 
decyzja, żeby zrobić ruch jednokierunkowy. Jak stoją samochody do sklepu i fryzjera, z 
lewej i prawej strony, to tam nie da się przejechać i jeszcze nie ma chodników. I to była 
przyczyna tego, że podjęto taką decyzję”. 

- Radny Marian Dąbrowski stwierdził, że „prawdopodobnie Pan Kowalski miał się zwrócić 
do Pana Burmistrza, że on na swój koszt ułoży chodnik tylko aby mu dać kostkę.” 

- Burmistrz stwierdził, że „to do radnych należy decyzja, jeśli mamy doprowadzić do zmiany 
organizacji ruchu, no to będziemy zmieniać i będziemy robili dwukierunkową. Tam są 
zdania podzielone.” 

- Radny Jan Ołdakowski stwierdził, że „w poprzedniej kadencji zgłaszałem ten problem aby 
zrobić tam ulicę dwukierunkową. Z tego co wiem Burmistrz składał wniosek w tej sprawie 
do GDDKiA i dyrekcja odpowiedziała, że to jest niemożliwe.” 

- Burmistrz stwierdził, że „podobną informacje dostaliśmy odnośnie parkingu, o którym 
mówił radny – pod Lewiatanem. U nich zmienić coś to bardzo łatwo na wniosek, natomiast 
przywrócić do stanu pierwotnego to jest praktycznie niemożliwe. Byliśmy na tam parkingu, 
zajeżdżaliśmy z Dyrektorem Oddziału w Zambrowie i on powiedział, że jedynie to co widzi 
tam możliwość, jeśli by się zgodziła dyrekcja białostocka, żeby tam gdzie są te słupki 
zrobić prawo skręt a parking robić dopiero pod „Samem” i wyjazd z parkingu na ulice 
Kardynała Wyszyńskiego, bo na to żeby oni wyjęli te słupki to nie widzi możliwości, żeby 
ten parking otworzyć z powrotem. A poza tym wydaje się nam przychylny i z tym co może, 
i da się to zrobić postara się nam pomóc.” 

- Radny Jabłoński Ryszard stwierdził, że „padł ten pomysł tej ulicy jednokierunkowej, że 
pozwoliłem sobie również zabrać głos w tej sprawie. Dyrekcja Dróg Krajowych ma tutaj 
prawo do ingerencji - znaku zakazu skrętu w prawo nie ma na ulicy Mazowieckiej.” 

- Radny Marek Pabich stwierdził, że znak jest na ulicy Mazowieckiej. 

- Radny Jabłoński Ryszard – „bo kwestia usunięcia znaku zakazu wjazdu z terenu 
gminnego to byłby Pan Burmistrz władny, znak usunąć i zabrać blokadę wjazdu z tej 
strony, czyli istotnym jest zdjęcie znaku zakazu skrętu w prawo, myślę, że to nie powinno 
być istotne. Proszę bardzo – kolega Piotr ma pełną wiedzę, myślę, że będzie przydatna 
jego wypowiedź.” 

- Radny Piotr Paprocki stwierdził: „myślę, że kwestia zamknięcia parkingu przy sklepie 
„Lewiatan” to jest bardzo prosta sprawa. GDDKiA z chwilą zamknięcia parkingu musiała 
opracować projekt organizacji ruchu, który uzgodnił Burmistrz, nie wiem, ale sądzę, że – 
nie spotkałem się z czymś takim żeby zakopanie rurek można było gdziekolwiek 
uzgodnić. Czy ktoś przy zdrowych zmysłach by to uzgodnił? W tej chwili te zakopane rurki 
ktoś wyjmuje. Ja pytam się, można spytać się dyrektora generalnej, co będzie jak ktoś 
będzie jechał i w tą rurkę walnie i mu się stanie krzywda albo nawet śmierć. Kto za to 
odpowie. Proszę Państwa, na drodze nie ma coś takiego, że ktoś sobie stawia rurki, 
znaki, czy coś, na to musi być dokumentacja. Jeśli takowa była na postawienie tych rurek, 
no to ona musi być, ktoś to musiał zaopiniować i w tej chwili jeśli ktoś taką rurkę wyjął to 
generalna to musi naprawiać, lub całkowicie wyjąć i temat skończyć. Tak to wygląda. Tak 
samo ma się kwestia zakazów, czy innych, jest na to projektant organizacji ruchu, jeśli 
takowy nie był nigdy opracowany to ten znak tam nie powinien stać i tyle” 

- Burmistrz wyjaśnił, że „jeśli chodzi o te rurki to różnica jest taka, że do tej pory jak rurka 
zginęła to oni od razu przyjeżdżali i uzupełniali, a teraz się tym nie przejmują”. 

- Radna Danuta Pawłowska stwierdziła, że „nie wiem czy to akurat dobra sprawa na sesję, 
ale chodzi mi o opróżnianie pojemników z ubraniami, takimi co stoją, to jest firma 
Rekrutacja Ekotekstil pl, nie chodzi mi o Szepietowo, chociaż przed blokami to ciągle jest 
przewrócony, ale chodzi mi konkretnie o Dąbrówkę Kościelną. Tam przy cmentarzu to jest 
szok, tam ja dzwoniłam i ludzie też dzwonili, tam jest przepełniony ten pojemnik, ciuchy 
leżą do dokoła, porozrzucane. Nie wiem może do nich należy coś napisać, czy co. Oni w 



ogóle się tym nie interesują - to jest firma Rekrutacja Ekotekstil pl - tam mi obiecano, że 
przyjadą na następny dzień”.  

- Burmistrz poinformował, że było takie pismo Caritas, że te pojemniki ma rzekomo przejąć  
Caritas, tylko chcą ustalić miejsc gdzie je postawić. 

 
 

Ad.20.  Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady zamknął obrady VI Sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Szepietowie. Podziękował 
wszystkim za przybycie i zaprosił na kolejną sesję.  
 

Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała 
       
Ewa Bartłomiejczuk        Przewodniczący Rady Miejskiej 
          
         Sławomir Czarkowski 


